
Zápis č.3 z jednání Výboru pro rozvoj m ěsta a ekologii ze dne 25.6.2015 

Přítomni:  Eva Málková, Věra Krčmová, Pavel Ecler, Martin Dykast 

Omluveni:  Lenka Láchová 

Host:  starosta Filip Volák 

Program: 

1. Kontrola usnesení výboru 
2. Dlouhodobé cíle 
3. Aktuální záležitosti 
4. Usnesení 
5. Závěr 

 

1. Kontrola usnesení výboru 

US 1.1 – Vytvořit dotazník pro občany, sestavit otázky 

- Data z dotazníků se pokusit zpracovat i do Korelační analýzy 
- Zpracovat závěrečnou zprávu vč.grafů s ohledem na rozvoj města.  

 
2. Dlouhodobé cíle 

- Územní plán, podklady pro strategický plán – připravit SWAT analýzu,  
- Zkusit pátrat na internetu na strategickém plánu pro inspiraci (Dolní Břežany) 
- Pokusit se získat informace k získání bankomatu, reg.manažer v ČS p.Vylít 
- Ferdinandova vila na náměstí je na prodej, čekáme na odhad 

 
3. Aktuální záležitosti 

- MAS – dotace na podzim 2015 
- Doprava – přidání autobusových linek, jeden nový spoj stojí 63 tisíc měsíčně, 

starosta informoval, že čeká se na stanovisko kraje 
- p.Stránský a spolupráce na územním plánu – p. Stránský požádal o schůzku se 

zastupiteli, kde by chtěl informovat o jeho práci pro město 
 

4. Usnesení 

US 3.1 - Pokusit se získat informace k získání bankomatu, reg.manažer v ČS p.Vylít 

US 3.2 – Vyhodnotit dotazníkovou anketu s občany Veltrus 

5. Závěr 

Zapsal: Martin Dykast 

 

 


